

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 057/23-24  
2024 年年宵攤位競投活動

敬啟者：

為讓同學能夠從實際活動中(包括：自行集資、計劃、籌辦、售賣貨品、檢討及反思等)鞏固及發展商科及會計知識，本校全力資助學生舉辦年宵買賣活動。學校將安排學生外出參加 2024 年年宵攤位競投活動。有關活動詳情臚列如下：

日期：	十一月二十七日(星期一)
時間：	上午 8:15 – 下午 12:00
活動地點：	荔枝角政府合署禮堂 (九龍荔枝角荔灣道 19 號二樓)
活動內容：	年宵攤位競投活動
集合地點：	本校

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次外出活動，並於十一月二十日(星期一)將已填妥之回條逕交陳敏麗老師，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與陳敏麗老師聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



  
(陳妙霞)

謹啟

二零二三年十一月十七日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 057/23-24  
2024 年年宵攤位競投活動

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：本人為中 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容。本人定當督促  
敝子弟準時出席活動。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零二三年 月 日

簽妥之回條請交回陳敏麗老師

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 057/23-24  
Auction of 2024 Lunar New Year Fair Stalls

17<sup>th</sup> November 2023

Dear Parents

In order to develop students a whole range of skillsets in leadership, entrepreneurship, marketing and sales, our school is going to arrange students to participate in the auction of 2024 Lunar New Year Fair Stalls activity. Details of the activity are as follows:

Date	:	27 <sup>th</sup> November 2023 (Monday)
Time	:	8:15am – 12:00nn
Venue	:	Assembly Hall in Lai Chi Kok Government Offices (2/F, 19 Lai Wan Road, Lai Chi Kok, Kowloon)
Programme	:	Young Innovators Bazaar
Gathering venue	:	School Covered Playground

Please return the signed reply slip to Ms. Chan Man Lai on 20<sup>th</sup> November 2023 (Monday). Please feel free to contact Ms. Chan Man Lai on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.